
Skolebestyrelsesmøde torsdag 12. juni 2024 17:30-20:00, hos Jesper 

Til stede: Jesper, Leise, Muhammad, Dea, Martin, Marlene og Janne (forældrerep.) Søren og 
Morten (medarbejderrep.) Carl (elevrep.) Rasmus og Dan (ledelsen og referat) 

Referat:  

Mødeleder: Martin 

 

1. Opsamling fra sidste møde (to-do liste)                         Jesper 5 min 
Intet til referat. 
 

2. Nyt fra elevrådet                                                                                   10 min 
Intet til referat. 
 

3. Nyt fra medarbejderne, ledelsen og skolebestyrelsen 30 min 
Medarbejdere: 

• Vi er helt klar til sommerferie.       

• Vi er klar med fagfordelingen. Ærgerligt, at vi ikke – grundet den økonomiske 
situation, kan ansætte flere lærere. Vi kunne godt bruge flere hænder. 

• I denne periode har vi afgangsprøver og vi bruger en del trivsels-ressourcer på at 
bakke op om de elever, der har det svært med prøverne. Det virker, når vi støtter 
dem i helt konkrete situationer. 

Ledelsen: 

• Borgmesteren vil meget gerne komme og åbne den nye fløj til indskolingen – 
fredag d. 15/8 kl. 12 -? SB er velkomne til at deltage. SB spørger til, om 
borgmesterbesøget kan være i strid med gældende regler om politiske besøg på 
skoler i valg-år og perioder? 

• Vi havde en hurtig afklaring om skolens/SB’s holdning til køleskabe m.m. i 
klasselokalerne. – SB er fortsat af den holdning, at det skal vi ikke have ind i 
klasserne bl.a. pga. rengøringsudfordringen, larm, arbejdsmiljø, støj osv. Vi 
ændrer ikke på vores holdning til dette. 

• En enkelt medarbejder har sagt op og vi har et stillingsopslag ude, hvor vi søger en 
naturfagslærer til indskoling og mellemtrin. 

• Vi har fået en henvendelse fra kontaktforældrene i en af 0. klasserne. Ledelsen 
holder møde med dem i næste uge. 

Skolebestyrelsen: 

• Leise var med til første samtalerunde i går vedr. ny indskolingsleder. Det gik godt 
og vi havde nogle meget spændende og forskellige kandidater i går og har kaldt to 
til 2. samtalerunde. 

• Leise har samlet vores principper i en lille guide, hvor vi beskriver forventninger til 
elever, forældre og skolen ud fra skolens principper. Guiden er tænkt som noget, 
der kan bruges til alle forældre og specifikt ved nye 
klasser/kontaktforældremøder. – SB vil gerne at guiden bliver printet/uddelt til de 
nye forældre allerede til næste skoleår. 
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4. Nyt fra formanden                                                                                Jesper 10 min 
i. Formandens møder med diverse 

ii. Mail fra Borgmesteren 

Ved sidste formandsmøde har vi besluttet at indkalde til fælles stor-forældremøde, i stil 
med det møde vi har afholdt. Planen er at det afholdes i september. 

Første møde i ”Sammen om folkeskolen i Greve” afvikles mandag d. 30/6 om aftenen på 
rådhuset. – Det er dermed placeret i skolernes (elevernes) sommerferie, hvilket SB mener 
er uheldigt. Jesper deltager dog i mødet. 

SB drøftede et svar på mailen fra borgmesteren. Formanden samler op og sender et svar 
retur til hende. 

Tjek listen over datoforslag for møder til næste skoleår. – Listen rettes og sendes ud 
hurtigst muligt. 

 

5. Opfølgning trafikpolitik    Rasmus 10 min 
Rasmus har rundsendt et udkast til en trafikpolitik for Krogårdskolen. Oplægget 
indeholder flere forslag til, hvilke aktiviteter der kan foregå i undervisningen og på hvilke 
årgange. 
F.eks. ”gå-prøve” og ”cykelistprøve” m.m. 
 
SB er glad for oplægget og ønsker at skolen går videre med arbejdet. SB vil gerne have 
mere med omkring el-løbehjul og el-cykler. (Eventuelt i stil med orienteringen fra Politiet 
vi fik tidligere på året.) Rasmus tilretter oplægget og skolen arbejder videre med at 
implementere de beskrevne tiltag. 
 
 

6. Beredskabsplan    Rasmus 10 min 
Rasmus har rundsendt den nyeste udgave af skolens samlede beredskabsplaner. De er 
endnu ikke blevet gennemgået med personalet (vil ske i uge 32). 
 
SB anerkender at der er taget fat om arbejdet med emnet. SB stiller sig undrende over, at 
der er glasdøre ind til lokalerne i den nye fløj, når en del af planen er, at man skal kunne 
barrikadere sig i lokalet? 
 
 

7. Trivselsmåling    Rasmus 10 min 
Rasmus kunne med glæde fortælle, at det – generelt/overordnet set går bedre med 
trivslen. I den sidste National trivselsmåling er skolen gået frem med 3,3 % i den 
generelle trivsel. 
 

8. Karameller, hvad gør vi i fremtiden   Rasmus 10 min 
Rasmus orienterede om skolens ageren i forhold til henvendelse fra en forælder om, at 
hans barn angiveligt havde fået en karamel, hvor der havde været glasskår i. 
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Skolen handlede ud fra den viden vi havde på det gældende tidspunkt og indsamlede 
derfor alle ikke spiste karameller i klasserne. 
 
Vi har endnu ikke set andre karameller med glasskår, søm eller andet. 
Til næste år skærper vi indsamlingen af karamellerne fra 9. klasse – ledelsen har flere 
forslag, som vi tænker at føre ud i livet. 
 
 

9. Nedsættelse af ny arbejdsgruppe: Tal pænt  Jesper 10 min 
Vi afventer politisk/kommunal opbakning til projektet. SB mener fortsat at kampagnen er 
nødvendig. 
 

10. Den specialpædagogiske analyse   Dan 10 min 
Der er ikke noget nyt som sådan til dette punkt. Vi har 3 fokusområder i år, der 
fortsætter ind i næste skoleår. Eks. Praksisnær PPR og en kompetencestrategi. 
SB vil gerne høre noget om skolens oplevelse af, hvad der er implementeret og 
om/hvordan det virker i praksis. 
 

11. Ombygningen                                                                                         Alle 10 min 
Projektet forløber som planlagt. – dog en lille smule forsinket, men ikke noget, der 
forsinker indflytningen i sommerferien. 
SB glæder sig over, at det bliver rigtig flot i de nye omgivelser. 
 
Husk indvielse fredag d. 15/8 kl. 12.00 SB er velkommen til at deltage i dette 
arrangement. 
 

12. Eventuelt og arbejdsgrupper                                                                5 min 
Intet til referat. 

                                                                                                                                  

Kommende møder:  

Emner til kommende møder: 

Skal vi give eleverne mulighed for at forlade skolen i pausen? 

Tal pænt kampagne 

Kontaktforældremøde 

Arbejdsgrupper: 

Kontaktforældre:  Malene og Mohammad 
Skoleløb: Mohammad, Søren og Dea 
 
Hvad er/betyder fællesskab for/på Krogårdskolen? 

 


